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Abstract (en)
[origin: CN116255059A] The invention relates to a vehicle door (1) having a handle assembly (2), wherein the vehicle door (1) comprises at least:-
a door support structure (3); and-a bead (8) arranged at the top of the door support structure (3), in which the handle assembly (2) is arranged to be
movable, in particular pivotable, at the bead (8) and comprises a handle element (9) which is graspable at the outside of the vehicle door (1), and in
which the handle element (9) is designed as a device which can be manipulated in at least one direction (R1, R2), at least two switch functions are
actively operated.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Fahrzeugtür (1) mit einer Griffanordnung (2), wobei die Fahrzeugtür (1) zumindest:- eine Türtragstruktur (3) und- eine
Schachtleiste (8) umfasst, die oberseitig an der Türtragstruktur (3) angeordnet ist,wobei die Griffanordnung (2) an der Schachtleiste (8) bewegbar,
insbesondere schwenkbar, angeordnet ist und ein Griffelement (9) umfasst, das an einer Außenseite der Fahrzeugtür (1) greifbar ist, undwobei das
Griffelement (9) als eine in zumindest eine Richtung (R1, R2) betätigbare Einrichtung zum aktiven Betätigen von mindestens zwei Schaltfunktionen
ausgebildet ist.
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